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خبرسازانبازآفرینی

آب

زیرساخت

یارانه

وامنوسازیمسکنارزانمیشود
نرخ سود تسهیلات نوســازی بافت فرســوده که پیش  از این برای 
بخش های حمایتی به 18درصد کاهش یافته بود، احتمالاً باز هم در 
قالب برنامه هفتم توسعه کاهش خواهد یافت. این خبر را مدیرعامل 
شرکت بازآفرینی شهری ایران اعلام کرده و می تواند بسته مشوق های 
بازآفرینی را پربارتر کند. به گزارش همشــهری، نوسازی بافت های 
فرسوده و ناکارآمد مشمول مشوق های حداکثری حوزه مسکن است 
و آنچه مدیرعامل شرکت بازآفرینی شــهری ایران درباره نرخ سود 
تسهیلات این حوزه می گوید، یکی از نیازها و مطالبات جدی این حوزه 
است که اگر محقق شود می تواند شتاب نوسازی این بافت ها را افزایش 
دهد. محمد آیینی، مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران دیروز در 
حاشیه دیدار از نمایشگاه رسانه های ایران به ایسنا، گفت: در حال حاضر 
نرخ سود وام نوسازی در بخش های حمایتی 18درصد است که قصد 
داریم در قالب برنامه هفتم توسعه نرخ سود را کاهش دهیم و دست کم 
برای مالکانی که واحد آنها تخریب می شود، مشابه مسکن روستایی 
تعیین کنیم. به گفته او در دولت سیزدهم براساس آخرین آمار تاکنون 
در محدوده بافت های فرسوده ۲۲۶هزار پروانه نوسازی صادر شده که 
این آمار دولت سیزدهم بیش از ۲۰درصد کل نوسازی بعد از انقلاب 
را شامل می شــود. طبق اظهارات آیینی، بسته تشویقی 1۹بندی 
شهرسازانه مربوط به نوسازی بافت های فرسوده در حدود ۳۵۰شهر 
به مرحله اجرا رسیده که ۷۰درصد محدوده مصوب بافت فرسوده را 
دربرمی گیرد. نکته جدید گفته های معاون وزیر راه و شهرسازی، بسته 
اداری طرح بازآفرینی شهری است که به عنوان مشوق جدید نوسازی 
در دستور کار قرار گرفته و در برنامه هفتم توسعه گنجانده شده است. با 
اجرای این بسته، یک مجوز قانونی بسیار سریع برای تسریع در صدور 
پروانه شکل خواهد گرفت و براساس آن شهرداری ها مکلفند تا حداکثر 
۳ماه پروانه را در بافت های فرسوده صادر کنند. به گفته آیینی این یک 

قانون است و ضمانت اجرایی دارد.

نشستبینتیجه
کمیسارانآبهیرمند

بیســت و هفتمین نشســت کمیســاران آب هیرمند با حضور 
نمایندگان ۲کشور ایران و افغانستان در تاریخ ۲۵ و ۲۶ بهمن ماه 
سال جاری در شهر زابل برگزار شد و بدون دستیابی به نتایج مورد 
نظر به کار خود پایان داد. به گزارش همشــهری، در بیانیه طرف 
ایرانی پس از برگزاری نشست کمیساران آب هیرمند اعلام شد: 
در اجرای معاهده 1۳۵1 هیرمند بین ایران و افغانستان، نشست 
کمیساران آب هیرمند با حضور نمایندگان ۲کشور در تاریخ ۲۵ 
و ۲۶ بهمن ماه سال جاری در شهر زابل برگزار شد. در این نشست 
طرف ایرانی ضمن ارائه گزارشی درخصوص دریافت نشدن حقابه 
کشورمان از رودخانه  هیرمند در سال های اخیر، به موانع احقاق 
حقابه ایران ازجمله مشکلات فنی سازه های احداثی افغانستان در 
مسیر این رودخانه به ویژه اصلاح سد کمال خان که پیش از این در 
نشست وزرای ۲کشور مورد توافق قرار گرفته بود، اشاره کرد. وی 
همچنین خواهان به کارگیری همه تلاش ها برای رفع مشکلات 
و تأمین حقابه قانونی مردم عزیز سیستان شد. در بخش دیگری 
از این نشست طرف افغانستانی با ارائه گزارشی مدعی خشکسالی 
شدید در آن کشــور شد که کارشناسان فنی کشــورمان با ارائه 
مستندات علمی و تصاویر ماهواره ای این ادعا را به چالش کشیده 
و خواستار اجرای تعهدات مندرج در معاهده از طرف افغانستان 
شده اند. متأسفانه این نشســت با وجود پافشــاری نمایندگان 
کشورمان بر اتخاذ تصمیمات لازم جهت رفع موانع و ارائه  برنامه 
زمانبندی رهاسازی آب برای تأمین حقابه، همچون نشست های 
چند سال اخیر به دلیل همراهی نکردن و نبود اراده کافی در طرف 
مقابل به نتیجه نرسید. هیأت ایرانی ضمن اعتراض به این رویه، 
انتظار دارد حاکمان افغانستان پایبندی به معاهده 1۳۵1 هیرمند 

را نه در گفتار، بلکه در عمل به اثبات برسانند.

ردیارانهعیدانهدرسفرهمردم
طبق آخرین اطلاعــات وزارت کار، با اجرای طــرح عید تا عید و 
تخصیص یارانه تشــویقی به ۷دهک در طــرح کالابرگ، بالغ بر 
۳۰هزار میلیارد تومان به ســفره مردم تزریق شــده و در حوزه 
تولید به جریان افتاده است. به گزارش همشهری، طرح کالابرگ 
که پیش  از این به صورت مشــروط یارانه بگیران را مشمول یارانه 
تشــویقی 1۲۰هزار تومانی می کرد، با اجرای طــرح عید تا عید 
از 18بهمن 14۰۲تا 18اردیبهشــت 14۰۳ همه یارانه بگیران 
۷دهک درآمد را مشمول بی قیدوشرط یارانه تشویقی ۲۲۰هزار 
تومانی کرده و این افراد فقط کافی است نسبت به خرید کالاهای 
طرح کالابرگ از فروشگاه ها اقدام کنند تا مشمول این جایزه شوند. 
علیرضا عســگریان، معاون اقتصادی و امور رفاهی وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی می گوید: مردم از طرح کالابرگ الکترونیکی 
اســتقبال کردند و تنها در ۲۲ بهمن 8۰۰میلیــارد تومان یارانه 
پرداخت شــد که ســوای یارانه عمومی بود. به گفته او، از ابتدای 
دولت گفته می شد که ســفره مردم باید تقویت شود و بر همین 
اســاس بود که یارانه 4۵هزار تومانی به ۳۰۰ و 4۰۰هزار تومان 
رسید و مشوق های یارانه ای نیز با اجرای طرح کالابرگ سر سفره 
مردم آمد. براســاس آمارهایی که عسگریان ارائه داده، ۵۷درصد 
مردم از این طرح اســتقبال کرده اند و باعث شده است تا ۳۰هزار 
میلیارد تومان سر ســفره مردم برود و جریان تولیدی در حرکت 
باشد. به گفته این مقام مسئول، در 11 روز سپری شده از اجرای 
طرح عید تا عید، ۳۲میلیون بسته غذایی توزیع شده است و ماه 
دیگر هم ۳۰ تا ۳۵هزار میلیارد تومان وارد سفره مردم می شود.

او درباره مشکلات و مسائل طرح عید تا عید، می گوید: شایعاتی 
منتشر شده بود مبنی بر اتمام طرح در بهمن ماه که منجر به صف 
شــد و متخلفانی که اطلاعات غلط در اختیار مردم قرار دادند به 

تعزیرات معرفی شدند. 

هشدار وزارت رفاه درباره پیامک های جعلی کالابرگ 
 ســیدرضا یحیوی، مشــاور معاون رفاهی و امور اقتصــادی وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی: اخیــرا گزارش هایی 
درخصوص ارسال برخی پیامک ها در زمینه کالابرگ الکترونیکی مطرح می شود؛ مردم توجه کنند که این پیامک ها  

جعلی است و به هیچ عنوان وارد لینک های ارسالی نشوند.  

آغاز عرضه گسترده گوشت منجمد گوسفندی در کشور
منصور پوریان، رئیس شورای تامین کنندگان دام: از اواسط هفته پیش توزیع گسترده گوشت منجمد گوساله در 
حال انجام است و از امروز- ابتدای اسفند- عرضه گسترده گوشت منجمد گوسفندی شروع می شود. قیمت هر 

کیلو گوشت منجمد گوساله وارداتی ۲۸۵ هزار تومان و گوسفندی ۲۳۰ هزار تومان است.

ب.زبهروایتاژهای
رئیس عدلیه اطلاعات جدیدی از پرونــده بابک زنجانی ارائه 
داده که بر فراهم شدن زمینه برای تسویه بدهی این فرد دلالت 
دارد و این موضوع احتمال آزادی این محکوم به اعدام را قوت 

بخشیده است.
به گزارش همشــهری، بابک مرتضی زنجانی، مشهور به بابک 
زنجانی متولد اول فروردین 1۳۵۳، از سال 1۳۹۲ و در شرایطی 
که فقط ۳۹سال داشت، در ابتدا به واسطه ثروت و کسب وکار 
محیرالعقول و در ادامه با افشای فساد مالی گسترده، در ایران 
مشهور شد. وصف کارهای او با عنوان اختصاری »ب.ز« بر سر 
زبان ها افتاد و در تمام این 1۰ســال به دلیل فعالیت اقتصادی 
متخلفانه در بازداشت بود. بابک زنجانی، در سال 1۳۹۲و پس 
از بازداشت شدن برای بازگشت اموال و تسویه مطالبات وزارت 
نفت اعلام آمادگی کرد؛ اما در ادامه مشــخص شد که نه تنها 
اموال داخلی او اعم از زمینی در شهرک غرب با مشکلاتی مواجه 
است بلکه او اساساً قصد مصالحه و پرداخت اموال را ندارد. در 
آن روزها، سروصدای زیادی برای فساد زنجانی بلند شده بود 
و عده ای می گفتند زنجانی به واســطه اطمینان از اعدام شدن 
درصورت تســویه بدهی ها، دارایی های خــود را مخفی کرده 
است. البته بررســی هایی که در همان زمان برای شناسایی و 
بازگشت اموال زنجانی انجام شد، این موضوع را تأیید نمی کرد. 
درنهایت، در سال 1۳۹4بابک زنجانی در دادگاه بدوی به همراه 
دو متهم دیگر به رد مال و اعدام محکوم شد و ابلاغیه این حکم 
1۶فروردیــن 1۳۹۵به بابک زنجانی رســید. نکته قابل توجه 
اینکــه در تمام دوره های دادگاهی شــدن و بازداشــت بابک 
زنجانی به اتهام اختلاس و فســاد مالی، مسئولان قوه قضاییه 
اعلام کردند که درصورت پرداخت بدهی ها امکان عفو او وجود 
دارد. دیروز اما، حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی 
اژه ای در نشســت شــورای عالی قوه قضاییه اطلاعاتی درباره 
پرونده بابک زنجانی داد که احتمال عفو و بخشش این محکوم 
را بیش ازپیــش تقویت کرد. محســنی اژه ای گفت: درنتیجه 
تلاش ها و مجاهدت های همه بخش های ذیربط، اموال »بابک 
زنجانی« در خارج از کشــور شناسایی و به تهران منتقل شد و 
بنا بر کارشناســی های اولیه صورت گرفته، این اموال، کفاف 
بدهی ها و خســارت های او رامی دهد؛ البته تأکید کرده ام که 
بازهم کارشناســی در این خصوص انجام شــود. به دنبال این 
اظهارنظر رئیس عدلیه، رسول کوهپایه زاده، وکیل بابک زنجانی 
به تســنیم گفت: با توجه به ماده 114 قانون مجازات اسلامی 
که به تخصیص عفو و بخشش اشاره می کند و با توجه به اینکه 
تمامی دیون و بدهی موکل بنده، بابک زنجانی تسویه و پرداخت 

شد، بدین ترتیب زنجانی باید آزاد شود.

ساختبلندترینسدکشور
بافاینانسچینی

پروژهمهموزیرساختیسدبختیاریبهعنوانبلندترین
ســدایرانباارتفاع۲۷۵متربعدازیکدههتوقفقرار
استدرغربایراناحداثشــود.اینپروژهازمسیر
فاینانسچینتأمینمالیخواهدشد. پروژهسدبختیاری
بهعنوانیکیازمهمترینطرحهایآبی۲دههاخیرایران،

دوبارهدردولتسیزدهماحیاشدهاست.

 مشخصات سد بختیاری
 بلندترین سد کشور

وضعیت اجرای پروژه

275
متر

2.7
میلیارد متر 

مکعب

750
مگاوات تولید 

برق

حجم ارتفاع
مخزن

ظرفیت

دولت دهم
  کلنگ سد بختیاری در 8فروردین92 به زمین خورد.

  ارتفاع اولیه برای اجرا: 325متر به عنوان بلندترین سد بتنی جهان
  قرار بود این سد با توانمندی کاملا ایرانی احداث شود.

دولت یازدهم  
 ساخت سد متوقف و ارتفاع سد تعدیل شد.

 قرار شــد با ارتفاعی حدود 270متر از ســوی شرکت کره ای 
Daelim اجرا شود که به نتیجه نرسید.

دولت  سیزدهم
 احیای دوباره احداث سد بختیاری

 تلاش برای تامین مالی پروژه و آغاز عملیات اجرایی
 در مرحله تأمین مالی از محل فاینانس کشور چین است.

چرخ بازار لاستیک می چرخد
فعالان بازار لاستیک از آسان سازی دسترسی مردم به لاستیک خبر می دهند؛ به خصوص در تهران

شرایط خرید لاستیک در بازار اعلام شده و 
فعالان و مسئولان صنف لاستیک فروشان 
از رفع مشــکلاتی که در خرید لاستیک 
دولتی وجود داشت خبر داده اند، هرچند 
همچنــان خریدارانــی هســتند کــه از 
مشکلات مربوط به خرید لاستیک گلایه 
دارند و برخی می گویند خرید لاســتیک 
به صورت دولتی و با ســند خــودرو هنوز 
هم راحت نیســت. به گزارش همشهری، 
براســاس مصوبه جدید وزارت صمت که 
به تازگی ابلاغ شده اســت، ثبت اطلاعات 
در سند خرده فروشــی تایر سواری الزامی 
اســت و علاوه بر اخذ اطلاعات کد ملی و 
شماره تلفن خریدار، فروشــنده ملزم به 
ثبت شــماره برگ ســبز خودرو و شماره 
شاســی اســت. همچنین، برای تایرهای 
پرتقاضای رینگ 1۳و 14فقط در ســال 
4حلقه تایر با یک کد ملی و شماره شاسی 
و موتور امکان خرید وجــود دارد. یکی از 
فروشندگان بازار لاســتیک در این زمینه 
به همشــهری می گوید:  ما فروشــندگان 
تا سال گذشته لاســتیک را حتی با ضرر 
می فروختیم چون تولید آن زیاد اما تقاضا 
کم بود؛ اما از اواخر سال گذشته کارخانه ها 
به دنبــال افزایش قیمت بودنــد که مورد 
موافقت دولت قــرار نگرفت و برای همین 
عرضه را کم کردندکه باعث کمبود و جهش 
قیمت لاســتیک در بازار آزاد شد. در این 
میان، مصرف کنندگان می گویند که خرید 
لاستیک به صورت دولتی راحت نیست و 
محدودیت در عرضه لاستیک دولتی، آنها 

را ناچار به خرید لاستیک آزاد کرده است.

مرضیهثمرهحسینیگزارش
شهرستانیهاهمازتهرانلاستیکمیخرندروزنامه نگار

رئیساتحادیهفروشندگانلاســتیکتهرانمیگوید:
لاستیکبهسهولتدردسترسمردماستوتمامواحدهای
صنفیعرضهکنندهلاســتیکدرحالتوزیعهســتند.
محمدرضاآلســارادرگفتوگوباهمشهریمیافزاید:
تحویلکالادرحالحاضرآنقدرراحتشدهکهدرتهران
تقریباًکسینیستکهلاســتیکنگرفتهباشدوحتیاز
شهرستانهابرایخریدلاستیکبهتهرانمیآیند.اوبا
تأکیدبراینکهدرکشــورهیچکمبودیدربازارلاستیک
وجودندارد،میگوید:باتوجهبهتوانتولیدکارخانههاهیچ
کمبودینداریمفقطدرمواقعیکمبود۲سایزپرمصرف13و
14پیشمیآیدکهباهماهنگیوزارتصنعتوشرکتهای
تولیدی،درصورتیکهیکمقدارتولیــداینتایرهاهم
افزایشیابدبهراحتیجوابگویمصرفکنندگانخواهیم
بود.آلسارادرموردشرایطجدیدعرضهرینگهای13و
14میگوید:نمایندگیهایفروشلاستیکدرسایزهای
13و14براییکسال4حلقهتایرمیدهندکهبهنظرکافی
استواگرکســیاینمقداربرایشناکافیباشداحتمالاً

مصرفکنندهغیرواقعیاست.

بخشنامههایپیاپیوسردرگمیمردم
سخنگویانجمنتایرباتأییدعرضهلاستیکدر
بازاربههمشهریمیگوید:درحالحاضرعرضه
کاملًاعادیاستوتولیدکنندگاندرحالتولید
هستندوبهماگزارشخاصیمبنیبرکمبود
دادهنشدهاست.مصطفیتنهاادامهمیدهد:
ازآنجاکهدرچندماهاخیرنحــوهعرضهتایر
دچاربخشنامههایپیدرپیشده،شایدمردم
مقداریسردرگمشــدهباشندوگرنهبهلحاظ

عرضهمسئلهخاصیدربازارنیست.

کندیعرضهاینترنتی
طبق اعلام سامانه جامع تجارت، در زمان ثبت اسناد فروش به مصرف کننده 
تایر سواری، شماره برگ سبز خودرو و ۵رقم انتهای شماره شاسی به صورت 
الزامی دریافت می شــود. همچنین، کد ملی و شــماره تلفن همراه تحت 
مالکیت کاربر نیز مانند قبل دریافت می شود. علاوه بر آن، برخی از شرکت ها 
فروش مســتقیم اینترنتی دارند و می توان به سایت آنها یا نمایندگی های 
فروش در بازار هم مراجعه کرد. اما برخی گزارش ها حاکی از آن است که 
روند عرضه اینترنتی به کندی انجام می شــود. مصطفی تنها، سخنگوی 
انجمن تایر می گوید: با تغییر نحوه عرضه، شــرایط بــرای نمایندگی ها تا 
حدی سخت و زمانبر شده برای همین فروشندگان از این روش فروش به 
دلیل کندی اینترنت یک مقدار ناراضی هســتند که سبب می شود برخی 

خریداران در زمان ثبت نام و خرید با مشکل کندی روند روبه رو شوند.

لاستیکگرانمیشود؟
حســینفرهیدزاده،معاونوزیر
صنعتباردشایعاتاحتکارلاستیک
اعلامکــردکهتایرگراننمیشــود.
سخنگویانجمنتایرهممیگوید:در
چندوقتگذشــتههیچگونهافزایش
قیمتیدربازارلاســتیکنداشتهایم
اماهمچنــانتولیدکنندگانازقیمت
راضینیســتندوماامیدواریمقیمت
ازحالتدستوریخارجومتناسببا
تورمتنظیمشودتاتایرسازانبتوانند
برایسرمایهگذارانخودسودمشخص

عادلانهایراتضمینکنند.

حکمرانی ریال با سوئیفت و FATF وطنی
رئیس کل بانک مرکزی از تغییر نظام مالی ایران به سمت شرق خبر داد

رئیسکلبانکمرکزییکروزپسازحضوردرهمایشچشمانداز
اقتصادایرانباحضوردرهمایشدیگریباعنوانحکمرانیارزی،
ثباتورونقاقتصادیازتقویــتحکمرانیریالخبردادوگفت:
کسیاجازهنداردبرایمبادلاتکشــورازارزدیگریجزریال
استفادهکندوبهدلیلتحریمهابهجایسوئیفتازابزارهایدیگری
استفادهمیکنیموابزارمالیخودمانراداریم.چهاشکالیداردکه
FATFخودمانراداشتهباشیم؟بهگزارشهمشهری،محمدرضا
فرزین،بابیاناینکهبانکمرکزیدنبالتقویتریالاست،تأکید
کرد:کشورمایککشوربازازنظرشــاخصهایاقتصادیاست
چراکهسهمحجمصادراتووارداتماندرتولیدناخالصداخلی
ومراوداتمالیمابادنیایخارجبالاستوازآنجاکهیککشورباز

هستیمدائماتحتتأثیرنرخارزبراقتصادکشورقرارمیگیریم.

رضاکربلائیگزارش
روزنامه نگار

نظاممالیماغربیاست،نهشرقی
عالی ترین مقام بانک مرکزی همچنین از تغییر نقشــه 
تجاری ایران و عدم تغییر نظام مالی کشــور رونمایی و 
خاطرنشان کرد: قبل از تحریم، فعالیت های تجاری خود 
را بدون مشکل انجام می دادیم و به جای مراودات مالی، 
مراودات تجاری بالایی با سایر کشورها داشتیم و تراز ما 
مثبت بود اما تحریم ها باعث شد نقشه تجاری ما تغییر کند 
و نظام تجاری ما از غرب به شرق رفت و نتیجه اینکه نقل 
و انتقال ارزی ما هم به دلیل تحریم ها از نظام بانکی خارج 
و برنامه ریزی برای آن ســخت تر شــده اما نظام مالی ما 
همچنان در غرب است. او با بیان اینکه انتقال نظام رسمی 
مالی از غرب به شرق دشوار است با اشاره به وضعیت دشوار 
شدن مسیر تجارت ایران با تحریم ها اظهار کرد: ما با غرب 
مراودات سیاسی هم نداریم اما نیروهای مالی ما در آنجا 
حضور دارند و چشم انداز ما نشان نمی دهد که در آینده 
تجارت خود را با غرب افزایش دهیم یا مراودات مالی خارج 
از تجارت داشته باشیم، هرچند کشورهای شرقی ازجمله 
چین و هند تجارت خود را گسترش دادند و ما می توانیم با 
این کشورها تجارت کنیم. فرزین با بیان اینکه بخش عمده 
تجارت با کشورهای همسایه است، افزود: ما هم با توجه 
به تأکید دولت سیزدهم و رئیس جمهور بر تقویت ارتباط 
با کشورهای همسایه، باید روابط مالی و تجاری خود را با 
کشورهای همسایه حوزه شرق بیشتر کنیم. این یکی از 

لازمه های تقویت حکمرانی ارزی ماست.

ازبینبردنکانالهاینرخساز
سکاندار بانک مرکزی بار دیگر از نرخ سازی کانال های تلگرامی انتقاد و تأکید کرد: امیدوارم کاری کنیم. تا کانال هایی که دائما 
نرخ سازی می کنند و هرچه می گذرد هم این کانال ها بیشتر می شود، از بین برود در بانک مرکزی مرجعیت ارز باشد و از زمان 
راه اندازی مرکز مبادله طلا و ارز هدف این بوده که تابلوهای آن مرجع باشد و تجار ما براساس نرخ های مرکز مبادله، معاملات 

خود را انجام دهند، هرچند هنوز با این هدف فاصله داریم.

جریانسازیبرایتضعیفریال
رئیس کل بانک مرکزی با اشاره به حکمرانی ریال گفت: 
جریانی در کشور شکل گرفته که دائما حکمرانی ریال 
را تضعیف می کند. ارزهای کشورها هم جانشین زیادی 
پیدا کردند که می تواند تهدید کند. او افزود: برای مثال 
رمزارزها می توانند جایگزین پول ملی یک کشور باشند 
و این یک تهدید است و این موضوع باعث می شود که 
مبادله با ریال پرهزینه باشد و ریال ما آسیب می بیند. ما 
نباید از حکمرانی ریال غافل باشیم پول ما ریال است و 
اگر ریال تضعیف شود، اقتصاد ما تضعیف می شود و کل 
نظام مالی ما آسیب می بیند، به همین دلیل حکمرانی 

ریال بسیار با اهمیت است.

مامرزبانریالهستیم
فرزین با بیان اینکه ما با برخی کشورها می توانیم با ریال 
مبادله کنیم، افزود: باید ریال را تقویت کنیم و ما مرزبان 
ریال هســتیم نه دلار. ریال امــروز جایگزین پیدا کرده 
اســت؛ اینکه صنفی برای مبادلات از طلا، دلار و رمزارز 
استفاده کند، درست نیست. عالی ترین مقام بانک مرکزی 
با بیان اینکه کسی اجازه ندارد برای مبادلات کشور از ارز 
دیگری جز ریال استفاده کند اذعان کرد: صحبت کردن 
از ارز باعث تضعیف ریال شــده اما اگر ریال حاکم باشد 
می توانیم مالیات بگیریم، احکام توسعه ای را دنبال کنیم 
و در دنیا ســطح تجارتمان را توسعه دهیم؛ بنابراین باید 

ریال را تقویت کنیم.

۵۰شعبهبانکدرسراسرجهانداریم
وی با اعلام اینکه توانستیم در شرایط تحریمی سهم تجارت خود را بالا نگه داریم افزود: در حال حاضر ۵۰شعبه بانک در سراسر جهان داریم 
در لندن ۳شعبه داریم و با وجود هر عامل محدودکننده، به دنبال رفع مشکلات هستیم و ما دنبال توسعه هستیم و نمی خواهیم مرز بکشیم.


